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Ad punkt 1 - Forslag til Rådets og Europa Parlamentets direktiv om vurdering og styring af ekstern støj

Rådet nåede til politisk enighed om en fælles holdning til forslaget, idet Rådet i en erklæring anmodede Kommissionen om 
forslag til direktiver, der sætter grænseværdier for støj fra bl.a. biler, motorcykler, tog og fly.

Ad punkt 2 {{SPA}} Forslag til Europa-Parlamentets og Rådets afgørelse om en fælles ramme for samarbejde 
til fordel for en bæredygtig udvikling af bymiljøet

Rådet nåede til politisk enighed om en fælles holdning til forslaget, idet Tyskland afholdt sig fra at stemme. Forslaget blev 
vedtaget med en budgetramme på 14 mio Euro.

Ad punkt 3 {{SPA}} Forslag til Rådets og Europa Parlamentets direktiver om elektronikaffald

a. Forslag til Europa Parlamentets og Rådets direktiv om affald af elektrisk og elektronisk udstyr 
a. Forslag til Europa Parlamentets og Rådets direktiv om begrænsning af anvendelsen af visse farlige stoffer 

i elektrisk og elektronisk udstyr

Rådet havde en debat om forslagene, og formandskabet konstaterede, at rådet ikke kunne nå til politisk enighed og at 
forslagene oversendes til videre behandling under det svenske formandskab. 
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Ad punkt 4 - Miljøforvaltning på verdensplan
Rådet vedtog konklusioner, idet Rådet tilføjede en bemærkning under punktet om bæredygtig udvikling om at multinationale 
miljøaftaler hvor det er hensigtsmæssigt bør modtage passende støtte. Tyskland og Østrig afgav erklæringer til 
konklusionerne.

Ad punkt 5 - Fællesskabspolitik vedrørende reduktion af luftforurening fra biler

a. Forslag til Rådskonklusioner vedrørende Kommissionens rapport om Auto-oil II

Rådet vedtog konklusionerne.

• Forslag til Europa-Parlamentets og Rådets direktiv om ændring af direktiv 97/24/EF om dele af og kendetegn 
ved to- og trehjulede motordrevne køretøjer

Rådet tog Kommissionens statusrapport til efterretning.

• Forslag til Europa-Parlamentets og Rådets direktiv om ændring af Rådets direktiv 70/220/EØF om 
foranstaltninger mod luftforurening forårsaget af emissioner fra motorkøretøjer

Rådet tog Kommissionens statusrapport til efterretning.

Ad punkt 6 {{SPA}} Forslag til Rådets og Europa Parlamentets revision af direktiv om miljøoplysninger

Rådet tog formandskabets statusrapport til efterretning, idet Holland og Danmark tilføjede, at gennemførelsen af Aarhus 
konventionen i sin helhed måtte gælde for såvel EU´s institutioner som for de enkelte medlemslande. Endvidere måtte 
gennemførelsen ske i en bindende form. og hurtigst muligt.

Ad punkt 7 - Kommissionsforslag til mærkning og sporing af GMO´er 
Kommissionen orienterede om status og stillede i udsigt, at et sporbarhedsregime og forslag om mærkning vil fremkomme 
under det kommende formandskab. Rådet havde en debat og formandskabet noterede sig, at der var bred enighed om, at et 
horisontalt initiativ bør fremkomme hurtigst muligt for at sikre mærkning.

Ad punkt 8 {{SPA}} Kommissionens hvidbog om miljøansvar

Rådet havde en orienterende debat.

Ad punkt 9 {{SPA}} Maritim sikkerhed

Kommissionen orienterede om Erika I og Erika II og Rådet havde en orienterende debat.

Ad punkt 10 {{SPA}} Statusrapport fra Kommissionen om 6. Miljøhandlingsprogram (6MHP)

Kommissionen orienterede om status.

Ad punkt 11 {{SPA}} Kommissionens hvidbog om strategi vedr. kemiske produkter

Kommissionen orienterede om status.

Ad punkt 12 {{SPA}} Kommissionens grønbog om integreret produktpolitik 

Kommissionen orienterede om status.

Ad punkt 13 {{SPA}} Statsstøtte i relation til miljøet

Kommissionen orienterede om status.



Ad punkt 14 - Klimaændringer
Rådet vedtog konklusioner, hvori det beklages at det ikke kunne lykkes at nå til enighed på COP 6 konferencen i Hague. 
Rådet bekræfter Fællesskabets tilsagn om at arbejde for en ratifikation af Kyoto-protokollen med ikrafttræden senest 2002. 
Rådet understreger sin åbenhed som vist af Fællesskabet i Hague og støttede det norske forslag om et uformelt møde med 
Paraply-gruppen i Oslo inden udgangen af dette år ud fra et ø ;nske om at finde et kompromis, der sikrer Protokollens 
miljømæssige integritet og til bestemmelserne, der skal sikre en sådan. Rådet noterer med beklagelse at Paraply gruppen ikke 
fandt, at der var tilstrækkelig begrundelse for at mødes i Oslo, men bekræfter at sin vilje til at mødes på det ovennævnte 
grundlag. Rådet finder det ønskeligt at organisere tilsvarende møder mellem Fællesskabet og andre forhandlingsparter he 
runder især G-77, Kinagruppen, G-11 samt EIG gruppen (Schweitz, Sydkorea og Mexico).

Rådet finder, at den 6. partskonference må genoptages uden forsinkelse og senest i maj 2001. Rådet appellerer i den 
forbindelse til alle parter til at gøre alle anstrengelser med henblik på at nå en enighed hurtigst muligt.

Ad punkt 15 {{SPA}} POP-konventionen

Formandskabet orienterede om resultatet af forhandlingerne i Sydafrika om en POP-konvention.

Ad punkt 16 {{SPA}} Forsigtighedsprincippet

Formandskabet orienterede om den vedtagne rådserklæring om forsigtighedsprincippet fra Stats- og Regeringschefernes 
møde i Nice. Danmark pegede på, at princippet nu må omsættes i handling bl.a. i forhandlingerne om et internationalt forbud 
mod giftige bundmalinger til skibe.

Ad punkt 17 {{SPA}} Carthagena protokollen om Bio-sikkerhed

Formandskabet orienterede om forløbet af mødet for underskriverne af Carthagena-protokollen i Montpellier.

Ad punkt 18 {{SPA}} Kommissionens fortolkende meddelelse om offentlige indkøbsaftaler

Kommissionen orienterede om status for arbejdet. Formanden understregede at denne sag var vigtig i relation til integration, 
og opfordrede miljøministrene til dialog med sine kollegaer (indre marked). 


